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PODLESKÝ
ZPRAVODAJ
06/2014 Měsíčník obce Podlesí

Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Na  posledním 
veřejném zasedání 
zastupitelstva obce, 
které se konalo 
dne 28.05.2014 
zastupitelstvo obce 
mimo jiné projednalo:
Výsledky 
hospodaření obce 
k 30.04.2014. Příjmy 
obce k tomuto datu 
dosáhly částky Kč 
3.637.253,83. Výdaje 

ke stejnému datu částky Kč 2.183.424,52.
         Cenové nabídky prací v hasičské zbrojnici a mateřské 
škole. Jedná se o práce na odvedení balastních vod, které 
protékají do sklepních prostor mateřské školy, vybudování 
svislé hydroizolace a nové dešťové kanalizace. Posuzovány 
byly tři obcí vyžádané nabídky. Zastupitelstvo obce se v 
obou případech rozhodlo využít nejnižší nabídku společnosti 
D.R.C.
         Nabídka občana  na převzetí ideální poloviny studny do 
vlastnictví obce. Tuto nabídku zastupitelstvo obce odmítlo. 
Za nejlepší řešení zastupitelstvo obce považuje převedení 
nabízeného podílu na druhého vlastníka studny, který je 
současně i vlastníkem pozemku.
         Návrh rozpočtového opatření č. 1/2014
         Zprávu předsedy kontrolního výboru Františka Škrance.
         Stanovení počtu členů zastupitelstva obce na nadcházející 
volební období 2014 – 2018. Tento bod jednání vyvolal 
rozsáhlou diskuzi. Byly předloženy tři návrhy 11, 9 a 7 členů 
zastupitelstva obce. Devíti hlasy byl schválen návrh č. 1. Na 
podzim tak budeme volit 11 členů zastupitelstva obce. 
         Žádost společnosti Elektromontáže Cihelka. Touto 
žádosti se zastupitelstvo obce zabývalo již na veřejném 
zasedáním dne 28.08.2013. Na tomto jednání zastupitelstvo 
obce, z důvodu výhrad k předložené projektové dokumentaci, 
žádost zamítlo. Na dnešním jednání se zastupitelstvo obce 
zabývalo upravenou verzí projektové dokumentace, do 
které byly zapracovány vznesené připomínky zastupitelstva 
obce. Po diskuzi zastupitelstvo obce předloženou žádost 
schválilo.
         Žádost občanů o vybudování bezprašné komunikace 
na pozemku p.č. 161/2 a 195 v k. ú. Podlesí nad Litavkou. 
Zastupitelstvo obce tuto žádost diskutovalo a konstatovalo, 
že v tomto prostoru je připravovaná realizace kabelového 
vedení ČEZ Distribuce, schválený rozpočet obce 
s požadovanou investicí nepočítá. Zastupitelstvo obce ve 
věci dále konstatovalo, že jsou v obci komunikace v horším 
stavu než v tomto prostoru. Z uvedených důvodů tuto žádost 
občanů zamítlo.

         Žádost společnosti Bögl a Krýsl o vydání souhlasu 
s vedením objízdné trajdy přes obec v době realizace stavby 
„Rekonstrukce mostu III 1189 přes Litavku v Příbrami“. 
Konkrétně se jedná o most u stadionu na Litavce. 
Předpokládaná doba realizace je červen – listopad 2014. 
Zastupitelstvo obce se rozhodlo této žádosti vyhovět.
         Žádost Tělovýchovné jednoty MONGEO Podlesí. 
Projednání této žádosti bylo již na programu lednového 
jednání zastupitelstva obce. Na tomto jednání bylo 
projednání žádosti TJ MONGEO Podlesí na návrh Ing. 
M. Vaňka z programu jednání staženo.  Na jeho návrh 
bylo do programu dnešního jednání zařazeno. Předmětem 
žádosti je zpětný odkup pozemků p.č. 502 a 503 z majetku 
obce do majetku tělovýchovné jednoty. V minulosti tyto 
pozemky obec koupila za symbolickou jednu korunu právě 
od tělovýchovné jednoty za účelem vybudování dětského 
hřiště. Jeho vybudování zastupitelstvo obce podmínilo 
ziskem dotace. S ohledem, že to se obci dosud nepodařilo, 
požádala tělovýchovná jednota o zpětný odprodej. 
Zastupitelstvo obce schválilo prostou většinou hlasů záměr 
odprodeje těchto pozemků.
         MAS Brdy. Na tomto jednání zastupitelstvo obce znovu 
jednalo o možnosti stát se členem nově vznikající MAS 
Brdy (místní akční skupina). Zastupitelstvo obce rozhodlo 
většinou hlasů, že se obec bude o členství v této MAS 
ucházet.
         Ukončení podpory. Zastupitelstvo obce se zabývalo 
problematikou ukončení podpory počítačového programu 
Windows XP a rozhodlo o dalším postupu v této věci.
         Úprava návsi. Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí 
informaci starosty o postupu prací na úpravě návsi 
o připravované akci Odemykání Fabiánovy naučné stezky 
a informaci o projektu „meziobecní spolupráce“.
 Milan Kříž, starosta

Starosta obce Milan Kříž

Divadelní soubor SKALKA sehraje
v přírodním divadle Na Skalce v Novém 
Podlesí divadelní hru Aloise Jiráska
LUCERNA 
Režie: Josef Hudeček
Vstupné děti 30 Kč, dospělí 50 Kč
Občerstvení zajištěno

         pátek 27. června sobota 28. června
         pátek 4. července sobota 5. července
         pátek 11. července sobota 12. července 

Začátek představení ve 21 hodin
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Květnovo červnové zprávy obrazem

Volby do Evropského parlamentu. Dokončovací práce na úpravě návsi.

Dokončovací práce na úpravě návsi. Zahájení prací v hasičské zbrojnici.

Zahájení prací v hasičské zbrojnici. Odvod balastních vod a obnova dešťové kanalizace.

Podívejte se na život v obci Podlesí prostřednictvím fotografií. Foto Milan Kříž. Pokud byste i vy zachytili
v obci nějaký zajímavý okamžik, zašlete svoji fotografii na adresu: zpravodaj@obecpodlesi.cz.
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Jubilanti červen 2014
V této rubrice pravidelně připomínáme významná životní 
výročí podlesských občanů od 70 let. Do dalších let 
přejeme dny plné pohody a hodně zdraví.

JUBILANTI 
Rejnart Antonín 80 let
Kašpar František 74 let
Stluková Irena  71 let
Štvánová Věra  89 let
Drobná Hana  72 let
Urbanová Marie 81 let
Trnečková Marcela 70 let
Bambas Zdeněk 85 let
Kuba František  77 let

Zveme Vás k příjemnému 
posezení do hospody Za 
Komínem v Novém Podlesí!

• otevřeno od pondělí do neděle
• nabídka minutkových 
jídel a grilování
• každý lichý týden ve čtvrtek od 18:00 hodin 
hraje k poslechu i tanci skupina ROSA 
BAND country, bluegrass
• využití malého salonku
• možnost zahrát si kulečník
• venkovní terasa 

TĚŠÍME SE NA VÁS!

PODLESKÉ KULTURNÍ LÉTO
V této rubrice Vás každoročně informujeme 
o připravovaném programu v lesním divadle. Letos 
můžete divadlo Na Skalce navštívit ve dnech: 
- 27. a 28. června, 4. a 5. července a 11. a 12. července. 
V uvedených termínech sehraje divadelní společnost 
Skalka divadelní hru A. Jiráska Lucerna.
- 15. – 17.  srpna bude v divadle vystupovat divadelní 
společnost Za Vodou z Čenkova. Tato společnost 
vystupuje zpravidla s vlastní tvorbou.
O možnost si zahrát  v lesním divadle projevil zájem 
i divadelní spolek Kruh z Dobříše. Jeho vystoupení je 
zatím v jednání.
Změna programu vyhrazena. Na Vaši návštěvu se těší 
členové vystupujících divadelních společností.
Dle sdělení organizátora se letos neuskuteční hudební 
festival TRAMTAMTÝDAMTŮDA FEST.
 Milan Kříž, starosta

Opustili nás...
       V červnu nás opustil:
pan Zdeněk Kolařík ve věku 66 let. Upřímnou soustrast.

VODOHOSPODÁŘI INFORMUJÍ
S příchodem teplých dnů narůstá potřeba vlastníků 
zahradních bazénů tyto bazény napouštět. Realizace 
nadměrných odběrů vody v dané lokalitě však může 
způsobit problémy v dodávkách pitné vody a to nejen 
v dodávaném množství, ale i kvalitě. Nadměrný odběr 
může zavinit i přerušení dodávky vody. 
Napouštění bazénů by 
měli vlastníci konzultovat 
s provozovatelem 
vodovodní sítě. Ten je 
schopen doporučit vhodný 
způsob a dobu odběru. 
Za zcela nevhodné 
považují vodohospodáři 
napouštění bazénů v 
době odběrových špiček. Obecně doporučují pozvolné 
napouštění v nočních hodinách. Při prudkém napouštění 
může docházet k uvolňování usazenin v potrubí. 
Alternativou pro napouštění bazénu z řadu je objednání 
vody z cisterny. Tento způsob nezatěžuje vodovodní síť. 
Vhodný je zejména v místech s větším zařízením sítě.

  Milan Kříž, starosta

25. historická hornická 
PROKOPSKÁ POUŤ Březové Hory – Anenský důl

Tradiční 
společenská akce 
s mezinárodní 
účastí se uskuteční 
6. července 2014: 
proběhne průvod 
krojovaných 
horníků, 
hornická hudba, 
doprovodný 
program při 
příležitosti 100. výročí umístění parního těžního stroje 
Breitfeld & Daněk na dole Anna. Prokopská pouť je 
největší a nejslavnější česká hornická pouť, kterou 
doprovázejí různá kulturní vystoupení, kostýmované 
průvody, dobové scénky, pouťové atrakce, staročeské trhy 
a občerstvení.
Počátky pouti sahají hluboko do minulosti, kdy 
příbramští horníci oslavovali svého patrona sv. Prokopa. 
Tradice pouti byla obnovena v roce 1990 a dnes se jí 
účastní horníci a hutníci nejenom z České republiky, ale též 
zástupci partnerských báňských měst, hornických spolků a 
těžařských organizací z celé Evropy.
Expozice Hornického muzea Příbram na Březových 
Horách budou přístupné veřejnosti v neděli 6. 7. od 9 do 
18 hodin. Návštěvníci si mohou prohlédnout jednotlivé 
industriální objekty s poutavými expozicemi, sfárat do 
podzemí nebo se projet hornickými vláčky. Součástí akce 
bude slavnostní předání unikátního vzorku stříbra do 
expozice muzea, zpřístupnění zrekonstruované strojovny 
dolu Anna, připomínka 100. výročí umístění parního těžního 
stroje Breitfeld & Daněk na dole Anna v úsměvném podání 
šermířsko-divadelního souboru Adorea.

Další informace o Prokopské pouti též na:
www.spolek-prokop-pribram.cz
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JAK JSME VOLILI DO EVROPSKÉHO 
PARLAMENTU
Výsledky voleb do Evropského parlamentu v obci 
Podlesí, které se konaly ve dnech 23.05. – 24.05.2014: 
Z celkového počtu 869 voličů se voleb zúčastnilo 147 
voličů ( 16,92 %). Počet platných hlasů 144.

Název politických stran a 
politických hnutí

Počet 
hlasů %

1 SNK Evropští demokraté 1 0,69
2 Strana práce a Nespokojení občané! 0 0
3 Klub angažovaných nestraníků 0 0
4 NE Bruselu – Národní demokracie 0 0

5 Křesťanská a demokratická unie 
– Československá strana lidová 7 4,86

6
Strana zdravého rozumu 

– NECHCEME EURO – za Evropu 
svobodných států

4 2,78

7 TOP 09 a Starostové 24 16,67
8 Liberálně ekologická strana 0 0
9 LEV 21 – Národní socialisté 2 1,40
10 Komunistická strana Čech a Moravy 21 14,58
11 evropani.cz 0 0

12 REPUBLIKÁNSKÁ STRANA 
ČECH, MORAVY A SLEZSKA 0 0

13 Fair play - HNPD 0 0
14 Česká strana sociálně demokratická 19 13,19
16 ANO 2011 25 17,36
17 „Strana rovných příležitostí“ 0 0
18 Moravané 0 0
19 Česká strana regionů 0 0
20 Občanská demokratická strana 5 3,47
21 VIZE 2014 0 0

22 Úsvit přímé demokracie Tomia 
Okumary 5 3,47

23 Strana zelených 5 3,47
24 Strana svobodných občanů 14 9,72
25 Romská demokratická strana 0 0

26 Komunistická strana 
Československa 2 1,40

27 Volte Pravý Blok 1 0,39

28 ANTIBURSÍK – STOP 
EKOTERORU ! 0 0

29 Dělnická strana sociální 
spravedlnosti – NE diktátu Bruselu 0 0

30 Hnutí sociálně slabých 0 0
31 Republika 0 0
32 Česká pirátská strana 8 5,56
33 Česká suverenita 0 0

34 Koruna Česká (monarchistická 
strana Čech, Moravy a Slezska) 0 0

35 Aktiv nezávislých občanů 0 0
36 Česká strana národně sociální 0 0
37 Občanská konzervativní strana 0 0
38 Věci veřejné 1 0,69
39 OBČANÉ 2011 0 0

„MISTŘI „Z PODLESÍ
Dorost Podlesí se konečně dočkal  a stal se vítězem 
své skupiny „D“ v 1. A.tř. pro sezónu 2013/14. 
O konečném umístnění rozhodly až poslední zápasy 
ve skupině. Je to zároveň největší úspěch v klubové 
historii, kterého kdy dosáhl. Celou soutěží prošel velmi 
dobře, podával v jednotlivých utkáních kvalitní výkony, 
i když i menších výkyvů se taky nevyvaroval. Mužstvo 
dovedl k tomuto úspěchu kapitán Michal Stránský spolu 
s dalšími zkušenými hráči a celým realizačním týmem 
- Ing. Zdeňkem Stránským, Zdeňkem Krejzou, Petrem 
Soukupem a Jakubem Horáčkem. 
Mužstvo dorostu působilo po celou dobu kompaktně, 
ale především to byla dobrá parta, která táhla za jeden 
provaz. Je vidět, že i na „menší“ úrovni se umí pracovat 
kvalitně s jednotlivými hráči. Jako vítěz 1. A. tř. jsme 
měli možnost postoupit do krajského přeboru, ale z 
důvodů finančních nároků na tuto soutěž, tak počtem
dvou mužstev, které bychom nedali dohromady, jsme 
soutěž odřekli, a dál budeme hrát 1. A. tř. 
V letošním roce končí ročník 95 -  tj. - s nejúspěšňejším 
kapitánem - Michalem Stránským - „Mechem“,(který 
vybojoval titul jak se žáky, tak s dorostem), dále s 
Michalem Gregořicou - „Gregi“, Jindřichem Dvořákem 
- „Dvoři“ a Tomášem Kolaříkem - „Koldou“. 
Ukončení veleúspěšné sezóny proběhne tentokrát 
ve Věšíně, kde se s jednotlivými hráči rozloučíme 
a popřejeme jim, aby i dál rozdávali radost ze hry v 
mužstvu, ve kterém budou působit. Ještě jednou se sluší 
všem, kteří se na tomto úspěchu podíleli, poděkovat a 
popřát mnoho elánu do další sezóny.
Úspěšnou sezónu hodnotil vedoucí mužstva Ing. 
Zdeněk Stránský.     

PODLESKÝ ZPRAVODAJ
Své příspěvky, náměty a připomínky do PZ, 

zasílejte na e-mailovou adresu

zpravodaj@obecpodlesi.cz
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LUCERNA V LESNÍM DIVADLE SKALKA
Letošní hra Lucerna od Aloise Jiráska se hrála v našem 
lesním divadle již v roce 1965, režíroval ji Václav Hladík 
j.h. a Emanuel Červený. Prvně byla sehrána při příležitosti 
znovuotevření přebudovaného lesního divadla na Skalce a 
tehdy osmnáctého července pronesl člen souboru Emanuel 
Červený ve svém projevu slova, které vám zde z kroniky 
psané Josefem Kunickým odcituji: „Ochotnická práce 
jsou velké starosti a určitý čas vlastního volna věnovaný 
zkouškám. Však také trochu radosti, když jest nám uznána 
naše nezištná práce. To nám mohou mnozí z vás, kteří 
jako ochotníci pracovali, neb ještě pro ochotnické divadlo 
pracují, dosvědčiti. Pevně doufáme, že návštěvníci, mládež 
i dospělí a děti, nebudou tento majetek a zařízení ničiti, ale 
vždy toto kulturní místo zachovávati v čistotě a pořádku. Ke 
dnešnímu zahájení přeji všem našim členům mnoho zdraví 
a trpělivosti, aby mohlis radostí a větší spokojeností svoji 
práci ochotnickou k potěšení všech vykonávati...“
Podruhé se Lucerna hrála v roce 1986 při 40. výročí 
lesního divadla na Skalce, výročí 200 let Kovohutí a 100 
let ochotnické činnosti v našem kraji. Tentokrát režijně 
vedl ochotníky ředitel Domu kultury Příbram Vlastimil 
Čaněk j.h. a režii dokončil Jiří Hasil j.h.
Potřetí byla hra uvedena v roce 1996 kdy jsme oslavovali 
padesátileté výročí trvání naší lesní scény. Představení 
Lucerny se mělo hrát spolu s dalším představením 
Dalskabátů. Smůla provázela soubor nejenom ve vztahu k 
počasí, které se zrovna moc nevyvedlo, ale i mojí kolizí na 
kole. Při zkoušce jsem si ještě potrhal svaly na noze a bylo 

po Dalskabátech. Ještě štěstí, že 
v Lucerně jsem nevystupoval.
Lucerna se odehrála a 
měla veliký ohlas, perličkou 
posledního představení byl 
vstup Nelibovic psa Buldy, 
který přišel do mlýna a v 
žádném případě nechtěl odejít 
ze scény, která znamená psí 
svět. Tomuto poslednímu 
představení Lucerny dokonce 
předcházel slavnostní průvod 
v kostýmech, který prošel 
Podlesím, Lhotou, Obecnicí a 
Osečí.
Letos sice nemáme kulaté 
výročí, přesto jsme Lucernu 
nastudovali pro Vaše a snad 
i naše potěšení. Doufáme, že bude mít úspěch i v našem 
provedení a snad i nějaký ten přebrept pro vás vytvoříme.

Přejme vám, abyste si užili krásné lesní ochotnické 
scény, ve které se my budeme snažit přinést vám 
potěšení a dobrou pohodu.
 Bohouš Svoboda

Lucernu hrálo i 
Národní divadlo v 
Praze.

KULINÁŘSKÉ OKÉNKO
Bramborový salát s kešunézou
Tentokrát jsme pro Vás vybrali zajímavý recept na 
bramborový salát s kešunézou.  Slovo kešunéza zní tak 
trochu děsivě. Není to ale nic strašného. Její příprava je v 
celku jednoduchá. 
Potřebujeme zhruba 
150 g kešu oříšků 
(ty před přípravou 
namočíme na dvě 
hodiny do vody), 
kousek čerstvého 
křenu, trochu 
sušeného medvědího 
česneku (lze použít i 
přiměřené množství 
klasického česneku), 
1 cibulku a sůl. To 
vše dohromady 
rozmixujeme s 
trochou vody a 
kešunéza je na světe. Na vlastní salát dále potřebujeme: 
½ brokolice, dvě hrsti čerstvého hrášku, ½ celeru, 2 
brambory, 1 petržel, 1 červenou papriku, 2 mrkve  a ještě 
2 cibule. Vše nakrájíme, smícháme, přidáme kešunézu a 
salát je hotový. Uvedené množství surovin odpovídá 4 
porcím salátu, který lze podávat čerstvý a odleželý.
Dobrou chuť.
 Milan Kříž, starosta

V příbramských Kovohutích byl slavnostně 
zakončen projekt Comenius-Regio 
V nejstarším, dnes rekonstruovaném, objektu Kovohutí 
Příbram, kde je se nachází muzeum a velká učebna, byl 
včera slavnostně zakončen projekt Comenius-Regio. Jedná 
se o program celoživotního učení, který finančně podporuje
bilaterální mezinárodní spolupráci na úrovni obcí a regionů. 
Umožňuje úřadům s působností ve školním vzdělání, 
školám a dalším organizacím z obou regionů spolupracovat 
na jednom nebo více tématech společného zájmu. 
Cílem partnerství je zlepšení vzdělávacích možností 
v oblasti školního vzdělávání. Cílem projektu je také 
zmapování regionálního trhu práce s ohledem na profesní 
uplatnění absolventů různých střeních škol a také analýza 
historického vývoje nezaměstnanosti na Příbramsku.
Protože jde o zahraniční partnerskou spolupráci, 
projektu se účastní také Německo, konkrétně Idar-
Oberstain, kam také skupiny studentů včetně 
pedagogického dozoru několikrát vycestovali. Naopak 
Příbram hostila kolegy z Německa.
Za českou stranu se projektu zúčastnila Obchodní 
akademie, VOŠ Příbram, ZŠ 28. října a Okresní 
hospodářská komora Příbram. Přítomni byli také 
příbramský starosta Pavel Pikrt a radní Juraj Molnár, který 
celou akci uvedl. Každý z účastníků v krátké přednášce 
posluchačům nastínil podrobnosti, týkající se jeho zapojení 
do projektu. 
Za příbramské Kovohutě promluvil také generální 
ředitel Jiří Dostál, který mimo jiné stručně shrnul historii 
podniku.   (red)
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Máj, neboli květen, je pohádkový měsíc a my v MŠ 
Podlesí jsme májem proletěli jako krásnou pohádkou. 
Zažili jsme mnoho legrace a zábavy a navíc jsme se 
naučili spoustu nových  a zajímavých věcí. Pojďte s 
námi do květnové pohádky vzpomenout, co všechno 
se událo v máji 2014 u nás ve školce.

HLEDÁNÍ BUŘTOVNÍKU
Obloha k nám ten den nebyla zrovna shovívavá, ale 
protože jsme děti z vesnice, tak se přeci nezalekneme pár 
dešťových kapiček nebo mráčků na obzoru. S batůžky 
plnými kulaťoučkých piškotů pro pejsky jsme se směle 
vydali na cestu na místní „cvičák“, kde pro nás měli členové 
místního klubu připravené ukázky výcviku služebních psů. 
Moc se nám líbilo, jak jsou pejskové poslušní a tak byli 
odměněni bouřlivým potleskem a dobrůtkami. 
Jen jeden neposlušný pejsek k našemu všeobecnému 
veselí přiběhl za námi s vuřtíkem v tlamě, a protože i my 
máme rádi vuřtíky, tak nás hned napadlo, že v blízkosti 
cvičáku asi vyrostl „buřtovník“. Po krátkém pátrání se nám 
ho podařilo objevit a na připraveném ohýnku nám naše paní 
učitelky svačinku krásně opekli. Mňam, to byla dobrota a 
opravdu vydařený den. Chtěli bychom mooooc poděkovat 
všem, kteří pro nás ve svém volném čase připravili krásný 
a pohádkový program. Hlavně děkujeme Jarce Schwabové 
za celou organizaci našeho výletu :-) HAF ! HAF !     

KONCERT
Protože do pohádek patří také písničky a my opravdu rádi 
zpíváme, přijela za námi do školky paní zpěvačka se svým 
klavíristou a uspořádali nám krásný koncert. V hudebních 
hádankách jsme rozpoznávali zvířátka a k naší velké 
radosti nám hudba hrála i k tanci. I naše paní učitelky se 
k nám přidaly. Nevěříte? Pak se podívejte na fotografie na
stránkách MŠ Podlesí:)

ČUNDRCOUNTRY PUTOVÁNÍ
Největším naším pohádkovým zážitkem se stalo letošní 
„Čundrcountry putování“. Jakmile se školka začala 
plnit spacáky a ešusy, už jsme všichni věděli, že námi 
nejnejnejočekávanější den už je tu. Jako správní zálesáci s 

krosnou na zádech jsme s jásotem vyrazili do lesa. Na cestě 
nás čekalo tolik úkolů, že nám to nebudete věřit. Cestu nám 
ukazovala mapa (a Míša), na stromech se objevovaly úkoly 
od našich indiánských bratrů, kteří nám stezku připravili. 
Když sluníčko vystoupalo tak vysoko, že od nás nešel 
žádný stín, naše paní kuchařky nám naplnily ešusy ohnivou 
polévkou, kterou děti snědly tak rychle, že nezbylo vůbec 
nic.
K úžasu nás všech vyrostl na zahradě MŠ obrovitánský 
stan, za který moc a moc děkujeme dobrovolným hasičům 
z Březových Hor v čele s naším milým tatínkem Bartůňkem 
:-) ve kterém jsme se po náročném dni všichni kouzelně 
vyspinkali. Jako žížalky v malinkých spacáčcích jsme si 
pěkně pochrupkávali. Ještě ráno jsme si vyprávěli, jaké 
to bylo prima zpívání  u ohýnku a jak nás bolí bříška 
od chechtání :). Pak ještě honem a honem za dalším 
pohádkovým dobrodružstvím do Hornického muzea, kde 
na nás čekali permoníci a jejich šéf Permon. Svezení důlním 
vláčkem bylo veselým zakončením našeho dvoudenního 
putování, na které se přijela podívat také naše Barča dnes 
již Kissanda:)

ZAHRADNÍ SLAVNOST 
Naši milí čtenáři, je to neuvěřitelné, ale konec školního 
roku je tu a my holky ze školky Vám všem moc a moc 
děkujeme za spolupráci a podporu, děkujeme panu 
starostovi Milanovi Křížovi a celému zastupitelstvu za 
velkou pomoc a podporu v celém školním roce, velmi 
si vážíme naší pohodové a skvělé spolupráce, která se v 
dnešní době málo kde vidí :-) Přejeme Vám všem nádherné 
a pohodové léto, plné jídla, pití, sluníčka a lásky :-)
Jako každý rok, tak i v letošním se bohužel musíme 
rozloučit s našimi školáky. A proto Vás všechny srdečně 
zveme na závěrečnou zahradní slavnost, která se koná 
27.6.2014 od 15,30 hod.na zahradě MŠ. Čeká Vás zábavný 
program pro děti, skákací hrad… A dál uvidíte :-)

NECHCI KAZY
Naše školka se zapojila 
do projektu „Nechci 
kazy“, který má za 
úkol osvětu v oblasti 
ošetřování a péče 
nejen o dětské zoubky. 
Děkujeme rodičům, 
kteří se zúčastnili 
přednášky. Děti měly 
připravenou pohádku o ošklivém zubním kazu. Dohlížíme 
na správné čištění zoubků a s dětmi opakujeme, co je 
správné a zdravé. Tak ať máme všichni krásný úsměv.

HAD
Ve školce nás navštívila maminka Michalky paní Klemerová 
a přinesla dětem hada korálovku Julinku. Připravila pro 
děti krásné a velmi zajímavé povídání o hadech. A nejen 
pro děti i my dospěláci jsme se dozvěděli spoustu novinek 
a zajímavostí. Druhý den přinesl do školky Vojtíšek svou 
želvičku Žofinku a dětem opět řekl spoustu zajímavostí.
Moc děkujeme za krásné výukové programy. 


